

多倫多台灣聯合教會 主日禮拜  
TUCT Order of Worship

司會: 唐小慧	司琴: Taylor Sullivan
讀經: 朱祝卿	證道: 羅光喜牧師
安 靜	Meditation prelude 司琴
敬拜讚美	Call to Worship & Singspiration 黃志貞
	<i>"EM depart to fellowship room"</i>
待 降 節	VU#6: A candle is burning(verse 1) 陳淑娟
點 燭	Scripture Reading: 以賽亞2:1-5 鄭智俐
祈 禱	Prayer of Approach & Lord's Prayer 司會
主 禱 文	
聖 詩	世紀Hymn#16: 請來, 耶穌, 阮所期待(V1,2 &4)
啟 應 文	PCT#16: <i>Come, O long-expected Jesus</i>
	Responsive Reading: 世紀 2 申命記 6:1-9
聖 經	Scripture Reading: 申命記Deuteronomy 26:12 哥林多前書1 Corinthians11:23-24
聖 詩	世紀Hymn#128: 為此塊土地阮誠心祈禱
講 道	PCT#128: <i>For this our nation we ardently pray</i> 遵神旨意, 待主再臨。 <i>According to the God, until the Lord come again</i>
公 禱	Prayers of the Church
聖 詩	世紀Hymn# 27: 耶穌, 阮佇叨位尋祿(V1,2 &4)
信仰告白	PCT#27: <i>Jesus, where can we find you</i> Confession of Faith 使徒信經(Apostles Creed)
奉 獻	Offering 羅益世夫婦
使命金句	Mission & Golden Verses 司會
報 告	Announcements 司會
頌 榮	世紀Hymn# 92: 懇求主祢引導我腳步
	PCT#92: <i>O Lord God, set my feet on the way</i>

祝 禱	Benediction
阿 們 頌	Threefold Amen # 200(D)
後 奏	Postlude

司琴

【本會消息】

1. 感謝羅光喜牧師今日前來教會分享信息
2. 歡迎新朋友來教會, 禮拜後請來地下室交誼廳交陪。
3. 今日禮拜結束後長輩會舉行健康座談會。邀請陳明雄博士講解「鐵釘(Spike)型血糖值的警訊」, 以及雪玉姊關於第二型糖尿病的人生經歷見證的分享, 歡迎大家參加。
4. 後禮拜禮拜結束後有查經班, 歡迎兄姊參加。
5. 12月24日將與CAUC於晚上7:00舉行聖誕夜聯合禮拜。
6. 12月25日禮拜中將舉行2017年委員就任式。

【委員會報告】

1. 邀請會友參加12月10日聖誕福音餐會桌長訓練。請買票邀朋友參加12月16日聖誕福音餐會及提供晚會摸彩禮物, 請可以提供禮物的會友們於12月11日之前拿到教會, 謝謝。  
Church members are invited to attend Christmas Gospel Dinner Leadership Training on Dec. 10, 2016. We also encourage church members to buy dinner tickets and to invite your friends to the Christmas Gospel Dinner on Dec. 16, 2016. If you have any gifts that can be used as raffle prizes, please bring them to church before December 11.
2. 本教會聖誕禮拜將於12月25日舉行。晚會由牧師籌劃, 請邀朋友參加。  
TUCT Christmas Sunday service will be held on Dec. 25, 2016. Rev. Wu will plan evening program. Please invite friends to join us.
3. 鄭智俐自願幫忙成人詩班伴奏, 不需尋找成人詩班伴奏者, 謝謝智俐。  
Chih-Li Cheng has volunteered to be adult choir's piano accompanist. There is no need to find other pianist at present time.
4. 2017年2月12日將舉行多倫多台灣聯合教會2017第一階段和會。  
The date for TUCT 2017 Annual Congregational Meeting – PART I is February 12, 2017.

## 【教界消息】

### In the Christmas Spirit:

時間: 12月3日(六) 7:00 pm. This year's readers are: Paul Bliss, Pauline Chan, Michelle Dubé and Mike Wise.  
教會聖歌隊亦有獻唱, 歡迎參加。Tickets: \$10 for adults \$5 for children 12 and under. [更多詳情參考樓下公佈欄]

## 【TUCT Announcement】

1. Welcome New Friends!! Please join us for refreshments downstairs.
2. We thank Rev. Leo for sharing the word of God to us today.
3. Senior Group will be held the health forum after Sunday Service. Invited Dr. Chen Ming-Hsung to share about the health care to the member.
4. TCCAT will hold a Christmas Gospel dinner at New Century Palace on Dec. 16. Each church is to provide 10 gifts for drawing. Church members are encouraged to donate gifts to help out. Contact with Tina Tang for Dinner Ticket @CAD\$30.
5. In the Christmas Spirit: *Saturday, December 3, 7 pm.* This year's readers are: Paul Bliss, Pauline Chan, Michelle Dubé and Mike Wise. Tickets now available from one of the committee members or the Cummer Avenue UC office: \$10 for adults \$5 for children 12 and under.

## 【公禱事項】 Prayer Request

### 懇求代禱

- †為聘請兼任英文牧師、傳道或神學生代禱。
- †為事工服事、外展及會友信仰來代禱。
- †為氣溫變化入冬代禱, 願神看顧會友肢體健康。
- †為台灣婚姻平權議題代禱, 願神保守。
- †請為遠行外出的弟兄姊妹平安代禱, 宣告神必定保守堅固與他同在。  
外出: 廖高義夫婦、林玲娥、Michael牧師。

### 疾病醫治

- †請為本會鍾博龍弟兄(North York Hospital 病房號: West544)請大家持續代禱, 求上帝祝福醫治。
- †請為本會邱素真姐妹、黃子卿夫婦、林崇輝夫婦、陳詠詩牧師的健康、及其他身體不適的兄弟姐妹代禱, 求主保守照顧。

上禮拜出席 Attendance	成人Adult: 42 英語EM: 7	小孩Children: 3 人客Guest: 1
本週活動	長輩會	
下週活動	查經會	
下次信息 Topic	耶穌說(60): 撒種	
下次經文Scripture	馬太福音 13: 3-9	
服事	本禮拜 Nov. 27 <sup>th</sup> 2016	下禮拜 Dec. 4 <sup>th</sup> 2016
司會 Leader	唐小慧	廖泓淼
司琴 Pianist	Taylor	Joy
敬拜讚美 Singspiration	黃志貞	黃志貞
招待奉獻 Greeter/Offering	羅益世夫婦	黃志宏夫婦
讚美 Anthem	Adult	EM
讀經 Scripture Reader	朱祝卿	廖泓淼
值星 On Duty	羅益世	王村田
投影 PowerPoint Display	Fancy	楊慈美
廚房 Kitchen	田秀妹/ 楊慈美	許娟娟 / 朱祝卿
主日學 Sunday School	Rita	Rita
週間活動 Regular activity	時間 & 地點 Time & Place	
慶生會 Birthday Party	12月11日禮拜結束後 地下室	
委員會 Board Meeting	01月08日 Fellowship Room	
禱告會 Prayer meeting	每週五晚上7:30	
聖歌隊 Choir	每週五晚上8:00	
長輩會	11月27日	
婦女會		
成人查經班 Bible Study	12月04日 4:30pm	Fellowship Room
小組QT Small Group (五)	12月09日 10:00am	Room 5
合組QT Small Group	12月03日 3:30pm	
樂團小組 Band Group(六)	12月03日 2:00pm	